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OBČINSKI SVET OBČINE ŽIRI
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Datum: 2. 6. 2022

Z A P I S N I K
17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI,

ki je bila v četrtek 2. 6. 2022 ob 19.00 uri v veliki sejni sobi Občine Žiri, Loška cesta 1, Žiri.

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago
Kramperšek, Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman (19.10), Jože Petrovčič, Martin
Oblak, Mateja Velkavrh, Sašo Pečelin, Marko Bogataj, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik.

OSTALI PRISOTNI: Jože Stanonik – podžupan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Primož
Erznožnik – projektant, Zala Arnolj, Sara Šibenik Rebec - obe MIRED, Tanja Barašin - Radio Sora, Nina
Lukan – zapisnikarica, Darjan Kacin.

OSTALI ODSOTNI: Špela Žabkar- Delo, Aljana Jocif- RTV Slo, Bojan Miklavčič – načelnik UE Škofja Loka,
Aleš Dolenc- predsednik NO Občine Žiri, Gorenjski glas Mateja Rant, Nataša Kopač – strokovna
sodelavka za vodenje projektov.

Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana.

17. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil podžupan v začasnem opravljanju funkcije župana,
Jože Stanonik (v nadaljevanju podžupan). Pozdravil je vse prisotne.

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Podžupan je predlagal dopolnitev dnevnega reda, in sicer za točko 2 – Potrditev zapisnika 16. redne
seje OS se doda točka 3. Potrditev zapisnika 1. izredne seje OS. Prisotni na dnevni red niso imeli
pripomb, zato ga je predlagal v naslednjem zaporedju:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 16. redne seje OS
3. Potrditev zapisnika 1. izredne seje OS
4. Letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leti 2020

in 2021 ter ocena izvajanja občinskega programa varnosti
5. Idejna zasnova Zdravstvene postaje Žiri
6. Obravnava predlog kandidatov za prejem občinskih priznanj za leto 2022
7. Imenovanje člana sveta Javnega zavoda Glasbene šole Škofja Loka
8. Imenovanje člana Javnega zavoda OZG
9. Predlog za izvzem parcel 476/13, 476/15, 476/16 vse k.o. Ledinica iz javnega dobra
10. Razno

in podal na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP ŠT. 20/2022
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.

Sklep je bil potrjen soglasno.



Ad 2.) Potrditev zapisnika 16. redne seje OS

Na zapisnik ni bilo podanih pripomb.

Podžupan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 21/2022
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 16. redne seje OS.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 3.) Potrditev zapisnika 1. izredne seje OS

Na zapisnik ni bilo podanih pripomb.

Podžupan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 22/2022
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 1. izredne seje OS.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad. 4) Letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leti
2020 in 2021 ter ocena izvajanja občinskega programa varnosti

Zala Arnolj, MIRED je predstavila delo Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leti 2020 in 2021.
Leti sta bili zaznamovani s situacijo covid-a, inšpektorat in redarstvo sta sodelovala s policijo, šolami
in kjer je bil izražena potreba. Sredstva za delovanje so bila v istem obsegu kot v preteklih letih.
Srečujejo pa se s težavo pomanjkanja kadrov, izgubili so namreč dva občinska redarja, vendar bodo
razpis za prosto delovno mesto ponavljali dokler ne dobijo ustreznih kandidatov. Delujejo v treh
službah, in sicer inšpekcijskem nadzoru, medobčinskem redarstvu in pravni službi. V nadaljevanju je
navedla podatke o številu uvedenih postopkov zoper kršitelje.
Sodelovanje z Občino Žiri ocenjujejo kot zelo dobro, saj so pričakovani rezultati na področju javne
varnosti, opažen je tudi trend zmanjševanja prekrškov.

Podžupan je pozval predsednike odborov, da podajo poročila s sej.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so seznanili s poročilom skupne občinske uprave Medobčinskega inšpektorata in
redarstva za leti 2020 in 2021 ter oceno izvajanja občinskega progama varnosti. Podali so predlog, da
pristojni pripravijo primerjavo glede na preteklo leto s predlogom izboljšav. Dokument je bil
predložen.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so se seznanili s poročilom. Podan je bil predlog glede priprave poročila, in sicer, da bi bilo
poročilo bolj osredotočeno na občino Žiri z vključenimi priporočili za izboljšanje situacije. Razprava je
tekla tudi na temo samoiniciativnega ukrepanja in ukrepanja na podlagi prijav. Poročilo so sprejeli
soglasno.

Zala Arnolj je pojasnila, da je večina ukrepov začetih na podlagi prijav. Določene postopke uvedejo po
uradni dolžnosti npr. v zvezi z ekološkimi otoki, smetmi, postopki redarstva.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami
Občine Žiri je povedal, da so točko obravnavali in se spraševali po smiselnosti poročila, saj je le to



obsežno. Poročilo za območje občine Žiri bi bilo lahko opisano zgolj na parih straneh, prav pa je, da se
seznanijo s celotno sliko skupne občinske uprave. Zanimalo jih je kakšen del stroškov se pokrije iz
prihodkov od glob in ali ima Občina Žiri nadzor nad delom inšpektorata v posameznih občinah.
Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje v zvezi z namestitvijo merilnikov za merjenje onesnaženosti zraka.

Zala Arnolj je pojasnila, da občinska uprava oz. župan ne sme vplivati na delo inšpektorja, ti pa so
prisotni glede na potrebe. Cilj službe je tudi ozaveščanje občanov, saj se s tem doseže višje
spoštovanje predpisov. Redarska služba je v kraju prisotna glede na delež sofinanciranja, kar v
konkretnem primeru pomeni 8,2% oz. 5 ur na teden za mirujoč promet in 4 ure za merjenje hitrosti.
Nadzor nad delom zaposlenih je.

Podžupan je odprl razpravo.

Božidar Cankar je vprašal ali so kvote ur dela usmerjene le na kontrolo prometa in ne tudi na ostale
ukrepe? Glede na pooblastila in predhodno podanega poročila Policije v zvezi z alkoholizmom ter
uporabo prepovedanih substanc v Žireh, bi bila potrebna prisotnost redarjev tudi čez vikend.

Zala Arnolj je pojasnila, da so redarji prisotni tudi ob sobotah do 15.00 ure. Glede na to, da imajo le 5
občinskih redarjev in iz delovnega razmerja izhajajo tudi pravice npr. počitek ipd. je nadzor težko
zagotavljati še ob drugih terminih. Redar je fizično na območju občine Žiri vsaj 2x tedensko.

Vesna Kranjc je pohvalila pripravljeno poročilo, zanimalo pa jo je, koliko so posamezne občine
prispevale za inšpektorat v letu 2021 in 2022. V nadaljevanju je vprašala kaj je po njihovem mnenju
razlog za malo prihodkov, ali se pojavljajo tudi prijave s strani občanov občine Žiri ter o možnosti
občasne podaje prijave tudi v Žireh. Povprašala je še o uporabi stacionarnega radarja.

Zala Arnolj je pojasnila, da je v gradivu pripravljeno tudi finančno poročilo, vendar očitno ne po
posameznih občinah. Podatek bodo pridobili in naknadno podali odgovor.
V Žireh je malo prekrškov, druge občine so morda bolj tranzitne in pa domačini poznajo lokacije
radarja. Dostopnost službe na sedežih drugih občin se ne izvaja, strank je malo. Glede na situacijo s
covidom, se občani večinoma poslužijo telefonske prijave, v tem primeru niti ni potrebe po fizičnem
stiku. Večino krat se občani ne želijo izpostavljati oz. želijo določeno nepravilnost prijaviti anonimno.
Stacionarni radar čez zimo praktično ni v uporabi, v lepem vremenu pa. Lokacije postavitve so javne
površine, potrjene s strani sveta za preventivo.

Matej Gregurovič je predlagal, da bi občane občine Žiri o pravilnem ravnanju obveščali preko
medijev.

Zala Arnolj se je s predlogom strinjala, članke lahko objavijo in s tem ozaveščajo občane o potrebi po
spoštovanju predpisov.

Božidar Cankar je predlagal, da se namesti koš za pasje iztrebke pri vhodu v Jarčjo Dolino.

Podžupan se je s predlogom o namestitvi koša strinjal.

Ida Filipič Pečelin je povedala, da je stanje zraka v kurilni sezoni slabše. Zanimalo jo je ali lahko
medobčinski inšpektorat kaj ukrepa, da bi se stanje izboljšalo.

Zala Arnolj je pojasnila, da inšpektorat ni pristojen za merjenje onesnaženosti zraka.

Podžupan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 23/2022



Sprejme se letno poročilo organa SU MIRED in ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leti
2020 in 2021.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad. 5) Idejna zasnova Zdravstvene postaje Žiri

Primož Erznožnik je širše predstavil projekt v zvezi s prenovo Zdravstvene postaje Žiri. Predvidena je
namreč energetska sanacija objekta, poenotnje zunanje podobe objekta in ureditev mansarde.

Podžupan je pozval predsednike odborov, da poročajo o obravnavi točke na njihovih sejah.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili z Idejno zasnovo prenove Zdravstvene postaje Žiri s predlogom, da se
pripravi in poroča o oceni stroškov investicije (gradbena dela in dvigalo ločeno). Opozorili so na
visoke stroške vzdrževanja dvigala in letnih pregledov. Seznanili so se s pridobitvijo novega
zobozdravnika in prejeli odgovor glede soglasij sosedov. Predlog so potrdili soglasno.

Primož Erznožnik je pojasnil, da so pripravili grobo oceno stroškov, in sicer: 85.000 € za dvigalo in
jašek, 155.000 € za energetsko sanacijo, zamenjavo vrat in oken 95.000 €, novogradnjo in celovito
prenovo mansarde 870.000 €, prezračevalni sistem 75.000 €. Celotna sanacija naj bi vključno z
nepredvidenimi stroški znašala 1.350.000 € brez ddv. Nekaj nepovratnih sredstev se pričakuje iz
Ekosklada.
Kar se tiče pridobivanja soglasij s strani sosedov, še niso pridobljena, bodo pa sosedje s projektom
seznanjeni, ko bo možen prikaz vključno s senčenjem objekta. Po njegovem mnenju naj s
pridobivanjem soglasij ne bi bilo problema.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da je bilo podanih kar nekaj vprašanj, odgovore so prejeli. Med drugim je bila omenjena tudi finančna
konstrukcija, katero so prejeli. Podali so pobudo, da se pridobi javni prostor, kamor bi lahko
pospravili sedaj shranjene predmete na podstrešju objekta. Predlog Idejne zasnove so sprejeli
soglasno.

Podžupan je pojasnil, da gre za predmete povezane s preteklostjo Žirov in Žirovcev. O nadomestnih
prostorih bo verjetno odločal Občinski svet, pa vendar je bil mnenja, da naj to ne bi bil problem.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami
Občine Žiri je povedal, da so pogrešali okvirni finančni načrt, opozorili so na potrebo po novih
prostorih za shranjevanje zgodovinskih predmetov. Celotni projekt obnove bo krit s proračuna
Občine Žiri. Bili so mnenja, da naj novi prostori ne bi bili namenjeni uporabi doma starejših občanov.

Podžupan je odprl razpravo.

Matej Gregurovič je vprašal ali je bilo prezračevanje v ambulantah druge etaže urejeno že ob zadnji
prenovi ali ne. Zanimalo ga je na kakšen način bo urejeno ogrevanje in kakšna je predvidena poraba
oz. bodo učinki sanacije, porabo bi bilo potrebno spremljati. Po njegovem mnenju je ocenjen strošek
za prezračevanje prenizek. Vprašal je ali je predviden prostor za reševalno vozilo?

Primož Erznožnik je pojasnil, da prezračevanje v drugi etaži ni bilo vključeno ob zadnji prenovi,
dovoda ni. Zgoraj je predvideno talno ogrevanje, vir ogrevanja še ni znan, verjetno pa se ga bo
zamenjalo po sanaciji. Velik problem v objektu je tudi voda, napeljave so stare, voda je obarvana.
Z upoštevanjem kvalitetnih oken, izolacijo in prezračevanjem se pričakuje 60% znižanje porabe.
Elektro instalacije so vodene pod drugo postavko stroška, strošek prezračevanja pa je ločen zaradi
klimata.



Prostor za reševalno vozilo ni predviden, lokacijo bo težko najti, saj je zemljišče v večini že pozidano.
Dostop z reševalnim vozilom bo verjetno primernejši pri vhodu, kakor tudi ostalim obiskovalcem.

Božidar Cankar je povedal, da sta bila že vsaj dva rešilca kupljena v Žireh. Nakup ni smiseln, niti ni
organizirane dežurne službe, občani pa so vezani na ZD Škofja Loka v nujnih primerih.
Nazaj je potrebno pridobiti ambulanto za ginekologijo.
Po njegovem mnenju so najemnine za prostore prenizke. Potrebno bi bilo razmisliti v smeri, da bi
bodoči najemniki prostore npr. vsaj opremili sami.
Predlagal je razpustitev Komisije za nadzor nad gradnjo doma starejših občanov, saj nima nobenega
pomena, investicija je bila zasebna, dobili niso nobenega poročila.
Predlagal je, da se prostor namenjen medgeneracijskemu središču tudi trži. Zagotovljena so namreč
sredstva za koordinatorja.

Primož Erznožnik je pojasnil, da so prostori za ginekologijo predvideni. Pri pridobivanju novih
zdravnikov gre za ureditev razmerja OZG in občine. Izražena je bila želja za ambulanto psihologije, saj
obstoječi prostori ne omogočajo dovolj miru.

Jože Petrovčič je vprašal ali je potrebno še vedno v Škofjo Loka zaradi pregleda krvi?

Podžupan je povedal, da odvzem krvi poteka, v kolikšnem obsegu pa bo informacija pridobljena.

Velkavrh Mateja je dodala, da je za večje število parametrov še vedno potrebno na odvzem krvi v
Škofjo Loko.

Vesna Kranjc je pohvalila projekt, objekt bo s sanacijo bolj usklajen z okolico.
Zanimalo jo je kakšen je terminski plan glede priprave projekta in prijav na razpise oz. sofinanciranje
investicije, izdaje gradbenega dovoljenja.
Zanimalo jo je tudi kakšen je bil dvig najemnine zdravnikom ob zadnji obnovi, saj so bili pogoji za delo
precej izboljšani. Najemnine bi bilo smiselno dvigniti.

Matija Podobnik je pojasnil, da je potek postopka odvisen od odločitve občinskega sveta. V primeru
potrditve projekta se v letošnjem letu lahko projekt pripravi, v prihodnjem letu načrtuje sredstva,
izvedba pa bi bila predvidoma v 2-3 letih. Pri izdaji gradbenega dovoljenja ne pričakuje težav.
Dvig najemnine je bil, ko se širili oz. najeli večje prostore, cena na m2 se ni povečala. Stanje kot je
trenutno, je težko dvigniti najemnino, saj še ni energetske sanacije, bile so le notranje ureditve.

Podžupan je povedal, da bo pobudo glede dviga najemnin resno vzel in jo v najboljši meri skušal
uresničit.

Maja Justin Jerman je vprašala kakšna okna so predvidena oz. ali je projekt trajnostno naravnan?

Podžupan je povedal, da so najboljša okna v kombinaciji les aluminij, lokalna surovina je les. Pri
odločitvi tudi cena igra svojo vlogo. Odločitev bo na strani občinskega sveta, v projektu pa niso
predvidena PVC okna.

Petra Podobnika je zanimalo ali je hidroizolacija temeljev ustrezna.

Primož Erznožnik je povedal, da bo potreben poseg, vendar le delno. Stavba je po pregledu statika
kvalitetno narejena, temelji so vredu, bo pa potrebna toplotna izolacija. Strošek izvedbe je že
vključen.

Bernarda Lukančič je povedala, da je menjava oken nujno potrebna. Zanimalo jo je ali bo v povezavi s
predvidenimi dejavnostmi v zgornjem nadstropju tam umeščen tudi wc za invalide?



Primož Erznožnik je pojasnil, da v kolikor bi bila pobuda sprejeta, se lahko doda še wc za invalide oz.
za ženske v zgornjo etažo.

Ida Filipič Pečelin je povedala, da idejno zasnovo podpira, gre namreč za zagotavljanje zdravstvene
oskrbe. Podpira tudi predlog, da se po realizaciji projekta vzpostavi sofinanciranje bodočih
uporabnikov in dvigne najemnina.
Trenutno podstrešje koristi Muzejsko društvo za depo muzejskih predmetov, gre za dediščino občine.
Na podstrešju stvari hrani tudi Rdeči Križ. Predlagala je, da občinski svet s sprejetjem sklepa zaveže
občinsko upravo, da skupaj z uporabniki prostorov takoj prične z iskanjem nadomestne lokacije oz.
prostora za trajno rešitev hranjenja teh predmetov. Ne bo vztrajala na sprejemu sklepa, želi pa, da se
predlog izvede.

Božidar Cankar je opomnil tudi na 10 letno hrambo zdravstvenih kartotek.

Primož Erznožnik je pojasnil, da je za hrambo zdravstvenih kartotek prostor že predviden. Službe so
pripravljene na digitalizacijo, vendar zdravstveni sistem še ni.

Maja Justin Jerman je opomnila na klančino pred lekarno in ker primanjkuje prostora, jo je zanimalo
ali je klančina potrebna.

Primož Erznožnik je povedal, da bi bilo potrebno premisliti o rešitvi dostopa v lekarno, dostavo imajo
s kleti. Objekt mora imeti tudi stopnice zaradi požarne varnosti.

Podžupan je pojasnil, da poleg že oblikovanega sklepa ne bi dodajal novega, podpira predlog ge.
Filipič Pečelin, bo pa predhodno potrebno zagotoviti tudi sredstva. Pohvalil je delo članov
Muzejskega društva.

Podžupan je po razpravi dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 24/2022
Občinski svet se seznanja z Idejno zasnovo prenove Zdravstvene postaje Žiri ter potrjuje
zastavljene smernice ureditve in pristop k nadaljnjim aktivnostim za realizacijo projekta.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad. 6) Obravnava predlogov kandidatov za prejem občinskih priznanj za leto 2022

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predstavila
postopek objave in pregleda vlog prispelih na Javni poziv za zbiranje predlogov kandidatov za prejem
občinskih priznanj. Prejeli so tri vloge, in sicer vse za priznanje Občine Žiri. Predlagani kandidati so
bili: ga. Maja Justin Jerman, PGD Dobračeva in g. Matija Jereb. Komisija je ocenila, da vsi kandidati
zaslužijo priznanje, občinski svet pa lahko sprejme tudi drugačno odločitev. Pri obravnavi je bil zaznan
problem glede podeljevanja priznanj istemu kandidatu. Podana je bila pobuda, da se v Odloku o
istovetnostnih simboli in priznanjih Občine Žiri opredeli časovno obdobje v katerem lahko posamezni
kandidat prejme priznanje.

Podžupan je povedal, da bo odlok v tem delu potrebno dopolniti ter v nadaljevanju pozval
predsednike odborov, da poročajo o obravnavi točke na njihovih sejah.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so soglasno potrdili predlog.

Razprave ni bilo.



Podžupan je predlagal, da se glasuje za vse tri kandidate in dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 25/2022
Občinski svet Občine Žiri v letu 2022 priznanje Občine Žiri podeljuje: ga. Maji Justin Jerman, 1959,
stan. Polje 11, Žiri, g. Matiju Jerebu, roj. 1942, stan. Ravne pri Žireh 7, Žiri in Prostovoljnemu
gasilskemu društvu Dobračeva.

Sklep je bil sprejet s 13 glasovi za (vzdržal 1).

Ad. 7) Imenovanje člana sveta Javnega zavoda Glasbene šole Škofja Loka

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnila, da je
Občina Žiri prejela poziv k imenovanju člana/ice v Svet Javnega zavoda Glasbene šole Škofja Loka. V
juniju namreč poteče mandat predstavniku Občine Gorenja vas – Poljane, saj se mandat podeljuje
izmenično vsake 4 leta. KMVI je pozvala politične stranke in neodvisno listo za podajo predlogov.
Podan je bil en predlog, in sicer NLŽ je predlagala Darjana Kacina. KMVI je predlog soglasno podprla.

Vesna Kranjc je predlagala, da občinska uprava poda predlog za spremembo Odloka o ustanovitvi
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda – Glasbena šola Škofja Loka, in sicer v delu kjer je
opredeljeno izmenično imenovanje članov v svet zavoda. Prav je, da ima tudi Občina Žiri stalnega
člana v svetu zavoda.

Podžupan je pojasnil, da bo občinska uprava preverila možnost spremembe odloka in pozval
predsednike odborov, da poročajo o obravnavi točke na njihovih sejah.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so brez razprave soglasno potrdili predlog.

Razprave ni bilo.

Podžupan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 26/2022
Občinski svet Občine Žiri za člana Sveta Javnega zavoda Glasbene šole Škofja Loka imenuje Darjana
Kacina, roj. 1983, stanujoč Bedrih 27, Žiri.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad. 8) Imenovanje člana Javnega zavoda OZG

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnila, da
mandat sedanjim članom Sveta javnega zdravstvenega zavoda OZG poteče v juniju. Komisija je
pozvala politične stranke in neodvisno listo k podaji kandidatov za članstvo v svet zavoda. Neodvisna
lista je predlagala go. Damjano Kramperšek, drugih predlogov ni bilo. Komisija je soglasno potrdila
predlog.

Podžupan je pozval predsednike odborov, da poročajo o obravnavi točke na njihovih sejah.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se s predlogom seznanili in ga soglasno potrdili.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so brez razprave soglasno potrdili kandidatko.



Razprave ni bilo.

Podžupan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 27/2022
Občinski svet Občine Žiri v Svet javnega zdravstvenega zavoda Osnovno zdravstvo Gorenjske
imenuje Damjano Kramperšek, roj. 1972, stanujoča Jarčja dolina 25, Žiri za mandatno obdobje od
20. 6. 2022 do 19. 6. 2026.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad. 9) Predlog za izvzem parcel 476/13, 476/15, 476/16 vse k.o. Ledinica iz javnega dobra

Matija Podobnik je pojasnil, da je načrtovanih več odsekov cest za asfaltacijo. Ker gre za posege v
zemljišča je potrebno urediti tudi lastništvo in posledično nova dejstva vpisati v zemljiško knjigo. V
konkretnem primeru gre za vzpostavitev predpogoja za menjavo zemljišč, torej izvzem določenih
parcel iz javnega dobra.

Podžupan je pozval predsednike odborov, da poročajo o obravnavi točke na njihovih sejah.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlogom in ga soglasno podprli.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami
Občine Žiri je povedal, da so se seznanili s predlogom in z njim strinjali.

Vesna Kranjc je povedala, da so bile s strani občanov podane pripombe na pristop občinske uprave k
urejanju zemljišč. Zanimalo jo je ali se predhodno o tem ne pogovori z lastniki parcel, ki imajo
dostope preko javnega dobra. V kolikor so blizu teh parcel hiše, je dobro, da se z lastniki le teh
pogovori.

Matija Podobnik je pojasnil, da včasih pride do primera, ko imajo lastniki parcel dostop le na
dokumentu, ne pa tudi v naravi. V konkretnem primeru tako en del parcele pod hišo ne bo zamenjan.
Status javnega dobra ima kar nekaj parcel, velikokrat tudi parcel, ki so velike, obsežne. Vsak primer se
pogleda tudi širše, pa vendar se lahko kaj spregleda. Po njegovem mnenju je potrebno take zadeve
reševati po korakih.

Božidar Cankar je vprašal ali se ceste odmerjajo? Navezal se je na gradnjo kanalizacije.

Matija Podobnik je odgovoril, da odmerjanje cest poteka. Zadeve so zahtevne, dogovori z lastniki so
lahko težavni, nekateri celo nerešljivi. Kjer je interes se zadeve običajno uredijo. Ocenil je, da bo
kanalizacija zgrajena v cca 50 letih, zaradi težavnosti zemljiško knjižnih zadev. V konkretnem primeru
sta dva kraka javnega dobra, eden od njih se izgubi na kilometru.

Podžupan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 28/2022
Občinski svet Občine Žiri sprejme sklep o prenehanju statusa javnega dobra pri nepremičnini parc.
št. 476/13, 476/15, 476/16 vse k.o. Ledinica.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad. 10) Razno



Maja Justin Jerman se je zahvalila za zaupanje in soglasno potrditev priznanja. Povabila je na
prihajajoče poletne prireditve in povedala, da bodo z rezerviranimi sredstvi v proračunu za projekt
poletje v starih Žireh izvedli kar pet dogodkov. K sofinanciranju prireditev so pristopili tudi Žirovskih
podjetniki.

Matej Gregurovič je izpostavil poročilo o opravljenem nadzoru zaključnega računa Občine Žiri za leto
2021, ki v predzadnjem odstavku govori o neskladnosti in neustrezni ureditvi izdaje lokalnega glasila.
Nadzorni odbor se sklicuje na  notranjo revizijo s srednjo stopnjo tveganja. Občina Žiri naj pristopi k
pripravi in sprejemu odloka, ki bo ustrezno uredil področje izdajanja lokalnega glasila Žirovske novice.
Določi naj tudi vse obvezne sestavine, ki jih določa Zakon o medijih in definira tako obveznosti
izdajatelja kot tudi obveznosti pooblaščene časopisne hiše. Tudi glede uredništva in odgovornega
urednika bi se v tem aktu ločeno in jasno definiralo potrebne vidike po Zakonu o medijih. Na
problematiko je NLŽ že opozorila ob začetku izdaje Žirovskih novic. Zanimalo ga je ali in na kakšen
način ter kdaj bo občinska uprava pristopila k rešitvi tega vprašanja oz. sledila priporočilu.

Matija Podobnik je pojasnil, da bo problematiko verjetno težko rešiti v predvolilnem obdobju, po
njegovem mnenju bo to naloga za naslednjo sestavo občinskega sveta.

Božidar Cankar je dodal, da bi bilo pred začetkom izdaje potrebno urediti tudi pravno podlago, da
zadošča novi izdaji glasila. Trenutna izdaja glasila je v neskladju z veljavnim odlokom.
Imel je pripombo tudi na vsebino objav v Žirovskih novicah, in sicer na objavo predvolilnih letakov s
sporno vsebino oz. hvalo s tujim delom. V sosednji občini so panoje z isto vsebino morali odstraniti.
Predlagal je ukinitev veljavnega odloka in sprejem novega.

Podžupan je pojasnil, da je vsebina Žirovskih novic odvisna predvsem od urednika. Katere vsebine so
v glasilu lahko objavljene, je težko presoditi, strinjal pa se je s tem, da poteza stranke ni bila
primerna.

Ida Filipič Pečelin je dodala, da bi župan moral umakniti predvolilno objavo SDS-a.

Vesna Kranjc je dodala, da je v poročilu Nadzornega odbora zapisano naslednje: Nadzorni odbor
ugotavlja, da poročilo notranje revizije ne ugotavlja pomanjkljivosti poslovanja, razen v delu, ki se
nanaša na izdajanje občinskega glasila. Nadzorni odbor predlaga, da občinski svet opravi razpravo o
ustrezni ureditvi izdajanja glasila v prihodnje, ukine odlok ali sprejme novega tako, da bo izdajanje
glasila v skladu z občinskimi odloki in zakonskimi predpisi. Po njenem mnenju bi morala občinska
uprava o predlogu in ugotovitvah nadzornega odbora in revizije razpravljati, ali bi odlok ukinili ali ne
pa je stvar občinskega sveta. Na problematiko je sama opozarjala, dobila je zagotovilo, da naj bi bilo
vse vredu. O vsebini poročila bi morali biti svetniki obveščeni. Občinska uprava ne spoštuje priporočil
Nadzornega odbora.

Sašo Pečelin je povedal, da so člani občinskega sveta prejeli revizijsko poročilo na pretekli seji.
Poročilo Nadzornega odbora, ki je bil, kot je bilo ugotovljeno, kasneje dopolnjen, pa naj bi svetniki
prejeli že nekaj dni pred sejo z e pošto. Po njegovem mnenju bi moralo biti v poročilu jasno zapisano
katere so kršitve odloka oz. v katerem delu.

Božidar Cankar je povedal, da je kršena najmanj določba, da odgovornega urednika imenuje občinski
svet.

Podžupan se je strinjal, da se o problematiki razpravlja. V kolikor je bila dokumentacija predložena na
predhodni seji, bi takrat pričakoval izpostavljeno vprašanje.

Ida Filipič Pečelin je povedala, da je revizijsko poročilo in poročilo Nadzornega odbora sestavni del
zaključnega računa, ki je bil obravnavan na pretekli seji. Svetniki so bili takrat s poročili seznanjeni,
opozarjajo pa na ugotovitve Nadzornega odbora, saj prej niso imeli možnosti. Veljavni odlok določa



pravila izdaje glasila kot je bilo v preteklosti, torej za izdajo Žirovskih stopinj. Izhajanje Žirovskih novic
potrebuje nov ali spremenjeni/dopolnjeni odlok, da bo izdaja zakonita. Občinska uprava bi morala
pripraviti predlog odloka.

Matija Podobnik je predlagal, da se glede na časovni izid volitev odlok pripravi z naslednjo sestavo.
Občinska uprava bo pripravila odlok, gre pa za vprašanje časa.

Martin Oblak je vprašal glede čiščenja pretokov.

Matija Podobnik je pojasnil, da so občani pretoke čistili, urejali sami. Vse več je površin za urejanje,
kolektiv zaposlenih na terenu je obremenjen, v kolikor bi želeli vzpostaviti višji nivo čiščenja, bi se
morali širiti v komunalno podjetje. Če bo potreba po širjenju storitev, bo potrebno zagotoviti več
sredstev. Ali imajo obstoječi vzdrževalci cest v pogodbi zapisano tudi čiščenje pretokov, bo občinska
uprava preverila.

Jože Petrovčič je opozoril na znak sredi pločnika pri Zdravstvenem domu.

Matija Podobnik je pojasnil, da je bilo vprašanje glede postavitve znaka že posredovano pristojnemu.
Odgovor bo podan.

Matej Gregurovič je vprašal koliko in v kaj je investirala Občina Žiri pri gradnji doma starejših?

Matija Podobnik je odgovoril, da je Občina Žiri oddala zemljišče s stavbno pravico, prispevala je tudi
za odvodni kanal zaradi poplavnega območja. Konkretnejši odgovor bo podan na naslednji seji.

Seja je bila zaključena ob 21.50.

Zapisala Podžupan
Nina Lukan Jože Stanonik


